
3Godt nytt for Gjerpen

”Det kan aldri bli nok lys til jul” sa far 
min og tente alle lys både inne og ute. 
Jeg har holdt på  tradisjonen til ergrel-
se for andre i familien. Jeg slår på 
lys, de andre demper. ”Vi skal ha det 
koselig”, sier de. ”Vi skal ha det lyst!” 
svarer jeg: ” jula er lysets høytid!” Og 
det er sant!

På det mørkeste av året med snøslaps 
og sur nordavind kommer jula til oss 
med lys og varme. 
Slik oppleves det for de fleste, men 
ikke for alle. 

Kontrastene blir så store i jula. 
Kontrastene mellom ensomhet og 
fellesskap. Nærheten blir tettere og 
savnene større. Gleden intens og trist-
heten sterk. Forskjellen mellom å være 
mislykket og vellykket blir så tydelig 
i jula.
Selv har jeg ofte kjent på en tristhet 
og et savn i jula. Det går helt tilbake 
til barneårene. Far var til sjøss og jeg 
kan ikke huske én jul sammen før jeg 
nærmet meg tenårene. Vi forbandt jul 
med savn.

I år kan det bli annerledes. 
Julens lys og glede er knyttet til de 
ytre vilkår vi lever under. Vår glede er 
knyttet til  Ham som kommer som lys 
fra Gud. 
En av de fineste tekstene vi leser i 
kirken nå s i adventtiden er den gamle 
profetien hos Jesaia: ”Det folk som 
vandrer i mørket får se et stort lys; 
over dem som bor i skyggelandet strå-
ler lyset fram… for et barn er oss født, 
en sønn er oss gitt..”  Jes.9.2 og 4.

Julens glede er ikke bare for de glade. 
Julens glede er ment for alle. Den stik-
ker mye dypere. Han trer inn i vårt 
mørke med sitt lys slik vi leser det i et 
jordnært dikt fra Latin-Amerika:
”fordi han fylte verden med sin herlig-
het,
fordi han var lyset i stallens mørke,
fordi han ble født i en mørk krybbe,
derfor eier vi i dag et håp,
holder vi i dag ut vår kamp,
vandrer vi med tro og tillit
fremtiden i møte.”

Velsignet julehøytid!

                       Thor Egil Abrahamsen 

Lyset skinner i mørket...
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